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فرماندار شهرستان اهر

فرماندار اهر عنوان کرد: سدمعبر شهری اهر باید ریشهای حل شود

فرماندار اهر عنوان کرد: سدمعبر شهری اهر باید ریشهای حل شود/ زیرگذر ورودی شهر اهر در سال ۱۴۰۰ تکمیل میشود

فرماندار شهرستان اهر بابیان این که خیابان به خیابان با سدمعبر مقابله کنیم، هرچند قصد حل ریشه ای معضلات است گفت: هیچ یک از مسئولان قصد مُچ گیری از شهرداری را

ندارند، بلکه خدمات رسانی به شهروندان مورد انتظار است.

رسول خدابخش در دیدار و تجلیل از شهردار اهر به مناسبت «۲۵ اسفندماه روز شهردار» بر لزوم حمایت از مجموعه شهرداری اهر در راستای خدمات رسانی به شهروندان اظهار

داشت: شهردار ویترین تمام قد شهر بوده و شهرداری اهر در همه ی مسائل و حوزه ها دخیل است.

فرماندار شهرستان اهر با قدردانی از خدمات رسانی و تلاش های شهردار اهر برای عمران و آبادانی افزود: اتحاد، انسجام و همدلی می تواند در گره گشایی از مشکلات مردم و شهر

تأثیر بسزایی داشته باشد.

وی بابیان این که هیچ یک از مسئولان شهرستانی قصد مُچ گیری از شهرداری اهر را ندارند، گفت: اعضای شورای تأمین هم و غم گره گشایی از مشکلات مردم، رفع نواقص و

خدمات رسانی مطلوب به شهروندان را دارند و در این مسیر از شهرداری اهر حمایت می کنند.

خدابخش بر ضرورت مردم داری و تکريم ارباب رجوع در شهرداری اهر تأکید کرد و یادآور شد: مردم انتظار آن چنانی ندارند که نتوان آن را اجابت کرد، در واقع انتظار مردم از

مدیران؛ خدمات رسانی و گره گشایی از مشکلات است.

فرماندار شهرستان اهر در ادامه با ذکر این که تأخیر در اجرای پروژه زیرگذر مقابل دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهر بر معضلات و مشکلات می افزاید، گفت: سعی داریم تا زیرگذر

مقابل دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهر تا تیرماه ۱۴۰۰ به بهره برداری برسد.

وی از ساماندهی پایانه های مسافربری بین شهری خبر داد، گفت: به معضل سدمعبر نیز باید به صورت ریشه ای بپردازیم و اگر لازم باشد خیابان به خیابان با سدمعبر مقابله کنیم،

هرچند قصد حل ریشه ای معضلات است.

بدهی شهرداری اهر به کمتر از ۳ میلیارد تومان رسید/ درآمد ۹ میلیارد تومانی شهرداری اهر از تخلفات ساختمانی در سال جاری

محمد سرقینی گفت: امسال حدود ۳۰ نفر از کارکنان شهرداری اهر بازنشسته شده اند و پاداش هر یک از کارکنان که حدود ۱۰۰ میلیون تومان بود به هر نحوی تأمین و پرداخت

کرده ایم و تنها ۱۰ درصد پاداش کارکنان بازنشسته باقی مانده است.

شهردار اهر افزود: امسال نزدیک به ۹ میلیارد تومان از حق و حقوق شهرداری اهر از طریق کمیسیون ماده ۱۰۰ احیاء شده است.

وی از نهایی شدن طرح ساماندهی ورودی شهر اهر از سمت جاده کلیبر تا سه ماهه نخست ۱۴۰۰ خبر داد، بیان کرد: پس اجرای طرح ساماندهی ورودی شهر اهر از سمت جاده

کلیبر؛ برای ساماندهی ورودی های شهر از سمت مشگین شهر، ورزقان و تبریز طرح آماده می کنیم.

سرقینی یادآور شد: بنده از سال گذشته تا زمان تحویل سال در دفتر کار حضور دارم و به مراجعه کنندگان به ویژه طلبکاران پاسخ می دهم چراکه اولویت ما در مجموعه شهرداری

اهر؛ جلب رضایت مندی مردم است، شاید کسی پیدا نکنید تا بگوید با مراجعه به دفتر شهردار اهر نتوانستم حق و حقوق ام را دریافت کنم.

شهردار اهر با تأکید بر این که با همراهی فرماندار شهرستان اهر، مشکل بدهی شهرداری اهر به تأمین اجتماعی حل و فصل می شود، خاطرنشان کرد: غیر از سازمان تأمین

اجتماعی؛ شهرداری اهر کمتر از ۳ میلیارد تومان بدهی دارد و این میزان نیز بدهی آن چنانی نیست.

دستگاه قضایی در راستای خدمات رسانی به شهروندان از شهرداری اهر حمایت می کند

حجت الاسلام محمدعلی نظری در دیدار و تجلیل از شهردار اهر به مناسبت «۲۵ اسفندماه روز شهردار» با تبریک روز شهردار گفت: از زمانی که آقای سرقینی شهردار اهر شده اند،

مشکل بسیاری از احکام مدنی شهرداری اهر حل شده است.

رئیس دادگستری شهرستان اهر با تأکید بر این که تاکنون راضی به مسدودسازی حساب های بانکی شهرداری اهر نشده ایم، افزود: مسدودسازی حساب های بانکی شهرداری اهر
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در اجرای طرح ها و پرداخت حقوق کارکنان تأثیر منفی دارد.

وی از حمایت دستگاه قضایی از شهرداری اهر در راستای خدمات رسانی به شهروندان اهری خبر داد، بیان کرد: جلب رضایت مندی شهروندان اهری تنها انتظار دستگاه قضایی از

شهرداری اهر است.

در پایان؛ فرماندار شهرستان، رئیس دادگستری و دادستان از محمد سرقینی شهردار اهر به مناسبت «۲۵ اسفندماه روز شهردار» تجلیل کردند.
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